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قیمت بازارقیمت کارخانهنوع خودروردیف
39,681,00047,900,000پراید 1111
37,381,00043,500,000پراید 2131
40,313,00043,600,000پراید 3151
155,000,000173,000,000چانگان4
43,443,00050,500,000تیبا صندوق دار5
55,943,00056,000,000ساینا دنده ای6
63,158,00072,700,000پژو 7405
8SLX 67,880,00083,000,000پژو
65,578,00075,000,000پژو 405 دوگانه سوز9
78,338,00094,500,000پژو پارس10
--پژو پارس TU5 کلاس 1113
67,283,00081,300,000پژو 206 تیپ 122
83,690,00096,200,000پژو 206 تیپ 135
80,213,00096,000,000پژو V8 206 صندوقدار14
15)LX( 66,770,00075,500,000سمند ال ایکس
16EF7 69,773,00083,700,000سمند
88,500,000-سمند دوگانه سوز کلاس 1716
109,000,000-دنا18
130,000,000-تندر پلاس دنده19
96,730,000118,000,000پژو 207 دنده ای20
273,000,000375,000,000مزدا213
22H30  75,000,000128,000,000
-103,100,000استپ وی23
160,000,000-  207 اتوماتیک24
114,994,000310,000,000پژو252008
67,203,00077,500,000رانا26

قیمت )به تومان(نوع سکه
4,053,000سکه تمام طرح جدید
4,030,000سکه تمام طرح قدیم

2,132,000نیم سکه
1,322,000ربع سکه
951,000گرمی

409,300هرگرم طلای 18 عیار
نوع ارز

11,196دلار
12,700یورو
13,785پوند

1,934لیر ترکیه
3,067درهم امارات

علیرغم اجباری شــدن نصب دســتگاه های 
کارتخوان در مطب پزشــکان، همچنان برخی از 
اعضای این صنف به شیوه های مختلف مانند اجاره 
کارتخوان سعی در دور زدن استفاده از دستگاه های 
کارتخوان دارند که یک کارشــناس امور مالیاتی با 
غیرقانونی توصیف کردن این اقدام، گفت: اطلاعات 
درآمدی پزشکان از شــیوه های دیگری نیز قابل 

ردیابی است.
به گزارش ایســنا، بعد از مدت ها کشمکش سر نصب 
یا عدم نصب دســتگاه کارتخوان در مطب پزشکان که با 
مقاومت این صنف مواجه شــد، بالاخره مجلس شــورای 
اســامی بر اســاس قانون ۱۶۹ مالیات های مســتقیم، 
قانون الزام نصب دســتگاه کارتخوان در مطب پزشکان را 

تصویب کرد.
اما از آنجاکه پزشــکان تــا پیش از این در مطب های 

خود دستگاه کارتخوان نصب نمی کردند و بنابراین مالیات 
متناسبی هم پرداخت نمی کردند، این قانون را نوعی تبعیض 
علیه خود می دانند و بسیاری از آنها به شیوه های مختلف 
سعی می کنند که از دستگاه کارتخوان استفاده نکنند. این 
در حالی است که در حال حاضر اصناف دیگر این قاعده را 
در محل کار خود رعایت می کنند و به تناسب آن مالیات 

خود را هم پرداخت می کنند.
جز اصناف مختلف که به صورت مســتقیم با اقتصاد 
و بازار ســروکار دارند، همه کارمندان دولت و شرکت های 
خصوصی هم شــامل قوانین مالیاتی می شوند و مبلغی به 
صورت ماهیانه از حقوق آنها کســر می شود؛ به طوری که 
همــه حقوق بگیرانی که ماهیانه بیشــتر از دو میلیون و 
۷۵۰ هزار تومــان حقوق می گیرند مکلــف به پرداخت 

مالیات هستند.
یکی از روش های معمول برای عدم استفاده از دستگاه 

کارتخوان توســط برخی از پزشکان، گرفتن وجه نقدی از 
بیماران اســت، برای مثال در بسیاری از مطب های شهر 
تهران عاوه بر حق ویزیت، دســتمزد عمل های جراحی 
نیز که بعضا به چند ده میلیون تومان هم بالغ می شود به 

صورت نقدی از بیماران اخذ می شود.
 درهمین باره ســیاوش غیبی پور - کارشــناس امور 
مالیاتی - در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه اخذ مالیات از 
پزشکان اطاعات محور و بر اساس داده های مؤدیان است، 
اضافه کرد: با این حال اگر پزشکی در ارائه اطاعات درآمدی 
خود همکاری نکرد، سازمان امور مالیاتی از طریق شیوه های 
دیگری از جمله مشــاهده ســوابق درآمدی و مالیاتی و 
تراکنش  سایر پزشکان در آن منطقه می تواند استفاده کند.
این کارشناس با اشاره به گزارش های بیمه و قراردادهای 
پزشکان به عنوان دو مجرای دیگر کسب اطاعات درباره 
درآمد پزشــکان ادامه داد: به هرحال اطاعات مربوط به 

درآمدهای پزشکان به طرق مختلف قابل ردیابی است اما 
نصب دستگاه کارتخوان به لحاظ برآورد دقیق درآمدهای 

مالیاتی ضروری است.
غیبی پور همچنین به برخی از شــگردها برای گریز 
از اســتفاده از دستگاه کارتخوان در مطب هم اشاره کرد و 
گفت که اگر پزشــکی در نصب دستگاه کارتخوان شماره 
فرد دیگری را اعام کند یا از دستگاه کارتخوان اصطاحا 
اجاره ای)متعلق به فردی دیگر( استفاده کند بر اساس قانون 
مرتکب جرم شده است. گفتنی است تعیین ضرب الاجل 
برای نصب دستگاه کارتخوان در مطب پزشکان به حدی 
از ســوی نمایندگان این صنف با مقاومت همراه شد که 
رئیس سازمان نظام پزشکی با ارسال نامه ای به رئیس سازمان 
امور مالیاتی خواهان تعویق ضرب الاجل تعیین شده از سوی 
این سازمان به بهانه دادن آموزش کافی به پزشکان برای 

استفاده از دستگاه های کارتخوان شده بود!

یک کارآفرین ایلامی با جدایی از کار حسابداری، با سرمایه 
30 میلیون تومانی خود موفق به اشتغالزایی با پرورش میش و بز 

شده است. 
به گزارش پایگاه اطاع رســانی بسیج ســازندگی، محمد افضلی، با 
پرورش گوســفند و بز چند قلوزا توانســت عاوه بر درآمد مطلوب، برای 
چند نفر اشتغالزایی کند. این صنعت از جهت تامین بخشی از نیاز لبنیات 

سنتی و همچنین گوشت کشور نیز دارای اهمیت است.
وی در این باره اظهار داشــت: دامــداران در ایام همچنان ییاق و 
قشــاق انجام می دهند و همین موضوع باعث طراوات گوشت تولیدی 
پرورش یافته می شــود. البته قبا حسابدار سازمان تعاون روستایی بودم 
اما یکباره تصمیم گرفتم که به شغل پدری خود بازگردم و فعالیت خود 

را در این زمینه ادامه دهم. 
این کارآفرین ادامه داد: زمانی که کارمند و حسابدار بودم حقوق زیادی 
دریافت نمی کردم اما اکنون هم توانستم شغل پدری خود را ادامه دهم، 
هم درآمد بالایی داشــته باشم و هم اشتغالزایی کنم. قبل از اینکه به این 
صنعت ورود کنم بررســی هایی انجام دادم که متوجه شدم درآمدزایی و 

بهره وری بالا از جمله مزایای این شغل است.
افضلی درخصوص شروع به کار خود گفت: سال ۹۲ زمانی که ورود 
کردم تنها ۱۰ میلیون تومان در اختیار داشتم و تنها خودم مشغول به کار 
شدم اما تصمیم گرفتم که کار خود را گسترش دهم و نیاز به تسهیاتی 

داشتم که هیچ کدام از بانک ها پرداخت نمی کردند. 
بــه گفته وی، گوســفند های معمولی در طول ســال یک یا دو بره 
می آورند و هزینه نگهداری و خوراک آنها صرفه اقتصادی بالا و مقرون به 
صرفه ندارد، در حالی که گوســفند چندقلوزا با داشتن همان هزینه های 
نگهداری گوســفندان معمولی، به طور متوسط چهار تا پنج بره در طول 
سال می آورد،  گوشت بیشتری دارد، شیر بیشتری می دهد و هم به دلیل 
ویژگی چندقلوزا بودن بره های آنها، قیمت بره های شــان نیز نســبت به 
بره های گوسفندان معمولی بین دو تا پنج برابر بالاتر است؛ از این رو این 
نوع  از گوسفندان صرفه اقتصادی بالایی داشته و قابلیت تجاری سازی و 

سود آوری بیشتری دارند.
این کارآفرین ایامی اضافه کرد: ســال ۹۳ قصد داشــتم کار خود 
را گســترش دهم و مهم ترین دلیل برای این تصمیم فرمایشــات رهبر 
معظــم انقــاب درباره خوداتکایــی و تاکید بر تولید داخل بر اســاس 
سیاســت های اقتصاد مقاومتی بود. اما ســرمایه لازم در اختیار نداشتم 
 و با دریافت ۲۰ میلیون تومان از ســازمان بســیج ســازندگی ۸۰ بره 

خریداری کردم. 
افضلی ادامه داد: اکنون ۱۰۰ بز و میش دارم که از شــیز بزها روغن 
و کشک و ماست تهیه می کنیم و می فروشیم. از این طریق نیز توانستیم 
برای دو نفر اشــتغالزایی کنیم و از آنجایی که خانواده خودم در این کار 

مهارت داشتند آنها در این بخش مشغول به کار شدند. 
وی افزود: البته در کنار شــغل دامداری به کاشــت گــردو، انگور، 
انجیر،هلو و سیفی جات در یک باغ ۳۵۰۰ متری نیز مشغول هستم که 

درآمد نسبتا خوبی دارد. 
به گفته این کارآفرین ایامی، نژادهای خارجی به دلیل رشد یافتن 
در اقلیم های دیگر غالباً توان مقاومت شــان در برابر تغییرات آب و هوای 
ایران کم اســت و عاوه بر تلفات بالا در بین آنها، هم هزینه نگهداری و 
تزریقات دارویی آنها بالا بوده و هم احتمال دســت کاری شــدن ژن آنها 
وجود دارد، ولی نژادهای ایرانی هم مقاوم ترند و هم هزینه های نگهداری 
پایین تری دارند و در مقایسه با نمونه های خارجی، گوشت دهی،  شیردهی 

و تولیدمثل شان بالاتر است.
افضلی اضافه کرد: اکنون درآمد ماهانه بنده چهار میلیون تومان است 
و گایــه ای در این مورد ندارم امــا اگر بتوانند دام را زود از ما خریداری 

کنند وضعیت ما مطلوب تر خواهد شد.

 اشتغالزایی کارآفرین ایلامی 
با 30 میلیون تومان 

رئیس اتاق بازرگانی ایــران گفت: امیدواریم در چارچوب قانون و با 
استفاده از آئین نامه های موجود، زمینه مساعدتری برای بهبود فعالیت 

ایثارگران در عرصه فعالیت اتاق بازرگانی فراهم شود. 
به گزارش فاش نیوز، غامحسین شافعی، رئیس اتاق بازرگانی ایران در دیدار با 
جمعی از جانبازان کارآفرین و فعال در عرصه اقتصادی اظهار داشت: شما ایثارگران 
در دوران دفاع مقدس به قراری که با معبود داشتید به نحو احسن عمل کردید و 
هنوز هم بر سر قرار خود هستید و بسیاری از ما مسئولین به شما مدیون هستیم.
وی با بیان اینکه دستور داده ام که این تشکل ایثارگری پا بگیرد و جلو بیاید، 
درخصوص نحوه حمایت از حضور ایثارگران در عرصه فعالیت اتاق بازرگانی بیان 
کرد: من در اسرع وقت به معاونت »فاوا« )فناوری و اطاعات( می گویم که با شما 
ماقات و جلســات کاری بگذارند تا در واگذاری کارها، حتما اولویت اول متعلق 
به شما باشد؛ چرا که هر چقدر هم کاری انجام شود، ما از شما بیشتر خوشحال 
خواهیم بود، چون هم به شما مدیون هستیم و هم از شما تا کنون مغفول بوده ایم.
رئیس اتاق بازرگانی با تاکید بر امنیت و آرامش کشــور حاصل خون هزاران 
شهید و ایثار و فداکاری های جانبازان، آزادگان، مدافعان حرم و خانواده های معزز 
شــهدا در طول چهار دهه گذشته است گفت: ما باید در زمینه حضور ایثارگران 
در عرصه هــای اقتصادی کارهایی را انجام دهیم تا ایثارگران کارآفرین با حضور 
خود به رونق تولید و حمایت از اقتصاد کشور، دلسوزانه کمک و مساعدت کنند.
شــافعی ادامه داد: موافقت اصولی که به تشــکل ایثارگران داده شده است 
مــدت زمان محدودی دارد که زمان آن تمدید خواهد شــد اما باید در طی این 
مدت فعالیت خود را به سرانجامی برسانید؛ چرا که ما همانند هر سازمان، نهاد و 
وزارتخانه ای با محدودیت های قانونی و آئین نامه ای مواجه هستیم اما امیدواریم 
در چارچوب قانون و با استفاده از آئین نامه های موجود، زمینه مساعدتری برای 

بهبود فعالیت ایثارگران در عرصه فعالیت اتاق بازرگانی فراهم شود. 
در ابتدای این دیدار، یکی از موسسان انجمن جانبازان کارآفرین کشور ضمن 
معرفی جانبازان ویلچری حاضر، از مصوبه اتاق بازرگانی برای تسهیل در امر حضور 
ایثارگران در عرصه تولید و رونق اقتصادی کشور تقدیر و تشکر کرد و یادآور شد: 
با این مصوبه جانبازان کارآفرین کشور در این راستا اقداماتی انجام داده و پس از 

زحمات زیادی، این فعالیت ها به نتیجه مطلوب رسیده است.
یکی دیگر از جانبازان حاضر در این نشســت با اشاره به حضور ایثارگران در 
عرصه های فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی کشور، تاش و جدیت آنها را گره گشای 
مشکات کنونی کشور دانست و تاکید کرد: جانبازان حاضر با توجه به شرایطی 
که از لحاظ جسمانی دارند و به سن میانسالی رسیده اند اما با توجه به روحیه ای 

که دارند، همچنان در عرصه های مختلف فعال هستند.
در ادامه این نشست نیز یک جانباز نخاعی از گردن با اشاره به نرم افزار تهیه 
شده درخصوص اطاعات مربوط به جامعه ایثارگری، بهره گیری از آن را برای اتاق 
بازرگانی درخصوص تصمیم گیری ها مثبت ارزیابی کرد و متذکر شد که از لحاظ 
نرم افزاری و آموزشی، این آمادگی وجود دارد که در صورت احساس نیاز، اطاعات 
لازم برای آشنایی با جامعه هدف را به فعالان اقتصادی اتاق بازرگانی ارائه دهیم.

رئیس اتاق بازرگانی ایران:
 زمینه فعالیت ایثارگران 

در اتاق بازرگانی فراهم می شود

گفت:  تهران  باغــداران  رئیس اتحادیه  نایب 
با توجه به آنکــه تولید برخی محصولات باغی ۲ 
برابر نیاز داخل است، از این رو صادرات به منظور 
جلوگیری از افزایش ضایعات یک ضرورت به شمار 

می رود.
مجتبی شادلو در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران جوان، 
از رشد چشمگیر تولید محصولات باغی خبر داد و گفت: با 
توجه به شرایط مساعد اقلیمی و بارش های مناسب، امسال 
در بسیاری از محصولات باغی نسبت به مدت مشابه سال 

قبل حداقل ۵۰ درصد رشد خواهیم داشت.

وی با اشاره به اینکه از لحاظ تولید و کیفیت محصولات 
باغی در شــرایط خاصی قرار داریم، افــزود: با توجه به 
افزایش صد درصدی هزینه های تولید اعم از ســم، کود، 
نیروی انسانی، ماشین آلات و سایر نهاده ها شرایط باید به 
گونه ای باشد که جوابگوی معیشت تولیدکنندگان باشد.

شادلو با اشاره به اینکه تولید برخی محصولات باغی 
۲ برابر نیاز داخل است، بیان کرد: اگرچه در چشم انداز 
۲۰ ساله در بسیاری از زیر بخش ها موفق نبودیم، اما در 

بخش باغبانی تولید رشد چشمگیری داشته است.
نائــب رئیس اتحادیه باغداران بــا تاکید بر حمایت 

مســئولان از بخش صادرات بیان کرد: با توجه به رشد 
حداقل ۵۰ درصدی تولید محصولات باغی، مسئولان امر 
به سبب مازاد بر نیاز کشور باید تمهیداتی برای صادرات 
بیندیشند و در غیر این صورت بی رغبتی تولیدکنندگان به 
استمرار تولید افزایش ضایعات و کاهش کیفیت محصولات 

را در بر خواهد داشت.
 وی ادامه داد: در شرایط فعلی که فروش نفت کشور 
تحریم است، صادرات محصولات باغی فرصت طایی برای 

کل اقتصاد به ویژه بخش کشاورزی محسوب می شود.
به گفته شــادلو، در شــرایطی که با محدودیت ارز 

مواجه هســتیم، اســتمرار صادرات محصولات باغی در 
تامین ارز مورد نیاز کشــور تاثیر بسزایی دارد. از این رو 
تاش مسئولان باید به گونه ای باشد تا صادرات به طور 
قابل توجهی افزایش یابد و بازار محصولات به تعادل برسد.
وی در پایــان تصریح کرد: با توجــه به مازاد تولید 
محصولات باغی بر نیاز کشــور، دولت به طرق مختلف 
باید کشــاورزان را حمایت کند چرا که قیمت های فعلی 
جوابگوی هزینه های تولید نیست، از این رو انتظار می رود 
که با رونق صادرات، تولیــد محصولات باغی به اقتصاد 

کان کمک کند.

نایب رئیس  اتحادیه باغداران:

تولید محصولات باغی ۲ برابر نیاز داخل است

رئیس سازمان اداری و استخدامی گفت: با تامین اعتبار لازم امسال 
حدود 30 تا 3۲ هزار نفر استخدام می شوند.

به گزارش صدا و ســیما، جمشید انصاری در برنامه گفت وگوی ویژه خبری 
شبکه دو سیما با تبریک روز کارمند درباره اینکه آیا امسال استخدام داریم یا خیر؟ 
افزود: ما هر ساله برای جبران خروجی نیروی انسانی که بازنشستگان هستند و 
یا برای تامین نیروی انســانی لازم در برخی طرح های دولتی که به بهره برداری 
می رسد استخدام داریم و امسال نیز حدود ۳۰ تا ۳۲ هزار نفر استخدام می شوند.

وی گفت: البته مجوز استخدام را ما صادر می کنیم اما این دستگاه ها هستند 
که باید برای استخدام تامین اعتبار کنند که اکنون برای حدود ۳۰ هزار نفر تامین 
اعتبار شده و امیدواریم تا پایان هفته آزمون استخدام مرحله اول امسال آغاز شود.
رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور درباره نحوه نظارت بر استخدام ها و 
شایسته سالاری نیز افزود: تمامی استخدام ها اگر تعریف قانونی داشته باشد توسط 
این ســازمان انجام می شود و مجری آن نیز سازمان سنجش و جهاد دانشگاهی 
اســت، ضمن اینکه به منظور تحقق عدالت استخدامی آزمون را برگزار می کنیم 
و معتقدیم باید بهترین نیروها جذب شوند. انصاری ادامه داد: اکنون چهار سال 
است که تمامی استخدام های کشور از طریق آزمون استخدامی صورت می گیرد 

که مطابق قانون مدیریت کشوری است.
جمشــید انصاری در ادامه ســخنانش با بیان اینکه در نظام پرداخت ها باید 
عدالت نســبی را داشته باشــیم، افزود: اکنون در نظام اداری کشورمان، متوسط 
پرداختی تعداد محدودی از دســتگاه ها به علت مقررات خاصی که دارند و یا به 

علت دسترسی به منابعی که دارند با دستگاه های دیگر متفاوت است. 
وی ادامه داد: از حدود ۲ میلیون و ۲۷۷ هزار کارمند دولت حدود ۲ میلیون 
نفر از یک نظام پرداخت تبعیت می کنند و بقیه از نظامات پرداخت خاص استفاده 
می کنند. معاون رئیس جمهور با بیان اینکه این تفاوت پرداخت در مشاغل مشابه 
در برخی اوقات تا ۲ برابر فرق می کند، افزود: عمده این تفاوت ها در سال های ۹۰ 
به بعد ایجاد شده است. انصاری با اشاره به اینکه سامانه حقوق و مزایا ابزاری است 
که تفاوت ها را نشان خواهد داد اضافه کرد: بر اساس تکلیف برنامه ششم توسعه 
در مدت یک ســال از آغاز این برنامه، دولت باید این سامانه را طراحی و مستقر 
کند که در موعد مقرر، آن را انجام دادیم. وی ادامه داد: در اســفند سال ۱۳۹۶ 
طراحی سامانه را به پایان رساندیم و به دولت اعام آمادگی کردیم که سامانه را 
مستقر کنیم اما دولت تکلیف کرد به مدت چند ماه به صورت آزمایشی، سامانه 
را فعال کنیم تا اطاعات دســتگاه ها وارد شود. انصاری افزود: امیدواریم تا پایان 
شهریور اطاعات حدود ۲ میلیون نفر از کارکنان دولت را در سامانه بارگذاری کنیم.
وی اضافه کرد: برای همه دستگاه های اجرایی گزینه ای به نام » مشاهده حقوق 
مدیران « در سامانه پایگاه اطاعاتی ایجاد شده است و از روزی که دولت اجازه 

دهد این گزینه فعال می شود و دریافتی های مدیران قابل مشاهده خواهد بود. 

رئیس سازمان اداری و استخدامی:
 مشاهده حقوق مدیران 

منوط به اجازه دولت است

نماینده یک هواپیماساز اروپایی مدعی شد وزارت 
راه و شهرسازی مناقصه خرید هواپیمای فلایت چک 
را به گونه ای تنظیــم کرده که یک فروند هواپیمای 
دست دوم را با قیمت بسیار بالاتر از نمونه های دیگر 

خریداری کند. 
ماجرای خرید گرانقیمت یــک فروند هواپیمای ویژه 
موردنیاز فرودگاه های کشور پس از دو سال، بار دیگر خبرساز 
شــد. نماینده یک شرکت انگلیسی ســازنده هواپیماهای 
»فایت چک« اعام کرده اســت که شرکت فرودگاه های 
کشور ترتیبی اتخاذ کرده تا یک فروند از این نوع هواپیماها 
که موردنیاز کشور میباشد، از رقیب آلمانی آنها و با قیمتی 

بسیار بالاتر خریداری شود.
نماینده انحصاری شــرکت FCSL در ایران در نامه ای 
به وزیر راه و شهرســازی، بــا تأکید بر اینکه مناقصه مورخ 
۲4 مهر ۱۳۹۵ برای خرید هواپیمای فایت چک توســط 
شرکت فرودگاه های کشور ناعادلانه تنظیم گردیده، مدعی 
شد: »ساختار و مفاد مناقصه عمومی مذکور عمدا به نحوی 
تدوین شــده بودند که به شــکل ناعادلانه ای دست بالا را 
به شــرکت Aerodata آلمان می داد، به شکلی که خواسته 
مناقصه صراحتا خرید یک فروند هواپیمای دسته دوم مدل 
Air King۳۵۰ مجهز به ســامانه های فایت چک ســاخته 
شده توسط شرکت Aerodata آلمان بود. از این رو، ترجیح 

و مزیت ناعادلانه واضحی به شــرکت مذکور داده شــده و 
سایر شرکت های واجد شرایط نظیر شرکت ما را از گردانه 

مناقصه خارج نمود.«
شرکت انگلیسی مدعی شده است که »تقریباً با همان 
قیمتی که شــرکت فرودگاه های کشور پیشتر یک فروند 
هواپیمای مدل آلمانی دســت دوم خریده است، شرکت ما 
می تواند چهار فروند هواپیمای آکبند به عاوه کلیه آموزش ها، 

قطعات یدکی و پشتیبانی فنی را تأمین نماید«!
در ادامه نامه شــرکت FCSL تأکید شــده اســت که 
محصولات این شــرکت از تحریم های آمریکا مصون بوده 
ولی نمونه آلمانی در معرض تحریم قرار دارد؛ »شــرکت ما 
هیچگونه منافع اقتصادی در ایالات متحده آمریکا نداشته، 
و لذا با آزادی کامل قادر به بهره مندی از کلیه فرصت های 
تجاری در سراسر جهان و از جمله همکاری نزدیک با ملت 
بزرگ جمهوری اسامی ایران تحت قوانین و مقررات صادرات 
کشور انگلستان هستیم. بعاوه، کلیه تجهیزات فالیت چک ما 
در انگلستان تولید می شود، و هواپیمای DA۶۲ در کارخانه 
Diamond اتریش تولید می گردد، و لذا هیچگونه از اجزای 

هواپیمای فالیت چک ما منشاء ایالات متحده آمریکا ندارد. 
بر خاف آن، هواپیمای Air King ۳۵۰ در آمریکا تولید شده 
و تجهیزات فایت چک آن در شرکت Aerodata آلمان تولید 
شده که بخش قابل توجهی از قطعات آن منشاء آمریکایی 

دارد. بعاوه، ایالات متحده آمریکا بازار مهم و بزرگی برای 
شرکت Aerodata آلمان به حساب می آید، و از این رو، ملزم به 
پیروی از تحریم های ظالمانه و سیاست غیرقانونی تروریسم 
اقتصادی اســت که از سوی دولت ایالات متحده آمریکا بر 

ضد ایران به راه افتاده است«
گفتنــی اســت، آبان ســال ۹۶ خبرگــزاری مهر در 
گزارشی با اشاره به شکایت یک شرکت انگلیسی از شرکت 
 )FCSL( فرودگاه های ایران، خبر داد که شرکت اف سی اس ال
در شکایت خود از شــرکت فرودگاه ها به سازمان بازرسی 
کل کشــور آورده است: »این شرکت مدتی قبل در مکاتبه 
با وزارت راه و شهرســازی اعام آمادگی کرد که می تواند 
یک دســتگاه هواپیمای فایت چک DA۶۲ )آکبند( مورد 
نیاز شــرکت فرودگاه ها را به قیمت دو میلیون و ۸۸۵ هزار 
و ۱۲۳ یورو تامین کند؛ حال آنکه شــرکت فرودگاه ها این 
هواپیما را در نهایت با واســطه گری یک شرکت آلمانی به 
نام »ایرو دیتا« به مبلغ ۱۱ میلیون یورو می خرد که نتیجه 
این اقدام هدررفت ۸ میلیون یورو از منابع ارزی ایران شد«.
مدتی بعد، ناصر ســراج، رئیس ســازمان بازرسی کل 
کشور درخصوص آخرین وضعیت رسیدگی به پرونده خرید 
هواپیمای فایت چک، به مهر گفت: »گزارش های سازمان 
بازرســی در این رابطه تکمیل شده و ما به مراجع قضایی 
ذی ربط ارسال کردیم. پرونده اکنون در دادسرا مفتوح است 

و این نهاد قضایی در حال بررسی موضوع است.« 
شــایان ذکر اســت هواپیمای فایت چــک وظیفه 
سرک کشی به کلیه فرودگاه های کشور را دارد تا با پرواز در 
ارتفاع های مختلف، نقاط و نشان های جغرافیایی، اطاعات 
پرواز، تجهیزات ناوبری و کمک ناوبری را به طور دقیق بررسی 

کرده و وضعیت فرودگاه را مشخص کند.
یک کارشناس صنعت هوانوردی، در گفت وگو با ایسنا، 
با بیان این که این وظیفه را در سال های پیش دو هواپیمای 
فالکون متعلق به ســازمان هواپیمایی کشــوری عملیات 
مربوط به وارســی پرواز را انجام می داد، اعام کرد: ســال 
۹۲ آخریــن هواپیمای فعال در این حوزه در جزیره کیش 
به دلیل نزدیک شدن زمان افق به غروب و پایین آمدن دید 
هواپیما با آب برخورد کرد که باعث انفجار این هواپیما شد.
این کارشــناس صنعت هوانــوردی ادامه داد: »پس از 
ســقوط این هواپیما ایران دیگر در داخل کشور هواپیمایی 
که بتواند این وظیفه را انجام دهد در اختیار نداشت. در این 
دوره صحبت هایی مبنی بر وارد شدن شرکت های خارجی 
به این عرصه مطرح شد که با توجه به اهمیت مخفی ماندن 

اطاعات نظامی کشور امکان آن به وجود نیامد.«
وزارت راه و شهرسازی باید جوابگو باشد که آیا ادعای 
این شرکت انگلیسی صحت دارد یا خیر و در صورت تأیید 

این موضوع، باید درباره علت آن پاسخگو باشد.

یک تولیدکننده لــوازم خانگی با اعــلام اینکه مهم ترین 
مشــکل فعلــی تولیدکننــدگان لــوازم خانگــی افزایش 
حجم قاچــاق در بازار اســت، گفت: حجم قاچــاق به حدی 
 اســت که نمی تــوان گفــت توســط کوله بران وارد شــده 

بلکه به صورت کانتینری و سازمان یافته است.
حســین فتاحی در گفت وگو با خبرگزاری تســنیم، با اشاره به اینکه 
متأســفانه درحال حاضر رونقی در بازار لوازم خانگی نیست، اظهار کرد: 
نوســانات نرخ ارز و مشــکات تولید به همراه کاهش قدرت خرید مردم 

عاملی شده تا بازار لوازم خانگی با رکود روبه رو شود.
وی افزود: نیاز نقدینگی واحدهای تولیدی نیز به ســه برابر افزایش 
پیدا کرده که قرار بود این نیاز از طریق تســهیات بانکی تأمین شود اما 

متأسفانه عملی نشد.
این تولیدکننده لوازم خانگی با اعام اینکه مهم ترین مشــکل فعلی 
تولیدکنندگان لوازم خانگی را باید افزایش حجم قاچاق لوازم خانگی در 
بازار دانســت، ادامه داد: حجم قاچاق به حدی اســت که نمی توان گفت 
توســط کوله بران وارد بازار شده، بلکه به صورت کانتینری و سازمان یافته 

بازار لوازم خانگی پرُ از محصولات قاچاق است.
فتاحی با تأکید بر اینکه درصورت افزایش حجم کالاهای قاچاق در بازار 
تولیدکنندگان امکان رقابت با آنها را نداشته و با مشکات زیادی روبه رو 
خواهند شد، تصریح کرد: از دولت می خواهیم تا فکری به حال قاچاق لوازم 
خانگی کند. مگر می شود این همه لوازم خانگی قاچاق به صورت کانتینری 

و سازمان یافته وارد بازار شود و کسی باخبر نشود و برخورد نکند؟!
وی با بیان اینکه »در ســایت بهین یاب نیز برای تأمین مواد اولیه و 
خریدها باید مدارک متعددی را ارائه کنیم«، گفت: برخی از واحدها این 
مدارک را به صورت کامل نداشته و در ترخیص و خرید مواد اولیه خود با 
مشکل روبه رو هستند که در این رابطه نیز باید فکر اساسی صورت گیرد.

یک تولیدکننده لوازم خانگی:
قاچاق لوازم خانگی سازمان یافته است

قیمت خودرو های داخلی

جدول نرخ سکه و ارز

دلایل کاهش قیمت ارز در روزهای اخیر
بررسی تحولات بازار ارز در روزهای اخیر نشان 
می دهد کاهش قیمت ارز بر اثر سیاســت های بانک 
مرکزی مقدور شده و هیچ ارتباطی با مذاکرات احتمالی 

با کشورهای غربی ندارد. 
قیمت دلار در تابســتان امسال بالاخره پس از مدت ها 
رنگ آرامش را به خود دید؛ ابتدای تیر ماه که نرخ ارز بیش 
از ۱۳ هزار تومان بود، شاید کمتر کسی فکر می کرد با گذشت 
کمتر از دو ماه نرخ ارز با یک روند کاهشی مواجه شود و در 

کانال ۱۱ هزار تومان آرام بگیرد. 
حالا با شروع شهریور ماه، قیمت دلار مجددا رو به کاهش 
گذاشته؛ تا جایی که دیروز قیمت خرید دلار در شعب ارزی 
بانک ها ۱۰ هزار و ۹۷4 تومان اعام شــد. بر همین اساس، 
صرافی های مجاز بانک مرکزی قیمت دلار را نسبت به روز 
گذشته حدود ۲۵۰ تومان کاهش دادند. به طوری که قیمت 
فروش دلار روز گذشته صرافی ها ۱۱ هزار و ۲۰۰ تومان بود. 
در پی این کاهش محسوس نرخ ارز، برخی از جریان ها 
تاش دارند کاهش قیمت ارز را بار دیگر به مذاکره و... ارتباط 
دهند ولی از آنجایی این تفکرات شکست خورده در سال های 
نه چندان دور، اقتصاد کشور را به صورت جدی گرفتار کرد باید 
برخی از مهم ترین دلایل کاهش قیمت ارز را مرور کنیم تا 

این بار از آب گل آلود به نفع خودشان ماهی نگیرند.
به گزارش خبرگزاری تســنیم، کارشناسان اقتصادی 
می دانند آنچه باعث تثبیت قیمت ارز در بازار آزاد شده دلایلی 
غیر از مذاکرات دارد؛ مهم ترین علت شاید به پایبندی بانک 
مرکزی در روزهای نخست سال ۹۸ برگردد، زمانی که بانک 

مرکزی آخرین فشار شدید ارزی در دبی را از سر گذراند.
در روزهای نخست سال جاری، آمریکا با همکاری برخی 
کشــورهای عربی منطقه و با سوءاستفاده از تعطیلی نسبی 
بازارهــا و مجال یابی معامات لفظی، فردایی و کاذب، قصد 
داشــت به تولید پالس های قیمتی بپردازد و با جدی شدن 
اثر روانی نرخ های مجازی ارز، همان وقایع ارزی ســال قبل 

را در کشور پیاده کند.
قصــدی که اتفاقــاً با هجمه ســنگین و همه جانبه ای 
نیز همراه بود. مســیر هجمــه ارزی اخیر از دبی در امارات 
می گذشت. ایجاد تقاضاهای بزرگ برای درهم جهت افزایش 
نرخ برابری آن با ریال که با توجه به رابطه نرخ درهم و دلار، 
به کاهش ارزش ریال در برابر دلار منجر می شد، نقطه کانونی 
این تاش ها بوده اســت. بعد از آنکه بانک مرکزی توانست 
جنــگ ارزی آمریکایی هــا را خنثی کند، زنــگ راه اندازی 
بازار متشــکل ارزی به صدا در آمد و این موضوع اثرگذاری 

سیاســت های ارزی را بیشــتر کرد؛ با راه اندازی این بازار، 
نوســان قیمت ارز مدیریت خواهد شد و به طور حتم دیگر 
سفته بازان و سوداگران ارز، قدرتی در بازار ارز نخواهند داشت. 
موضوع مهــم دیگری که فعالان بــازار از آن به عنوان 
یکی از ســیگنال های اصلی مدیریت بــازار و ثبات قیمت 
ارز نام می برند، واکنش صریح و سنجیده ایران درباره پهپاد 
و کشــتی های نفتی اســت؛ این واکنش ها سهم بالایی در 
قدرت نمایی ایران در منطقه داشت و دست ایران در مبادی 
ارزی اصلی و جنوبی کشــور، یعنی جایی که تنش از آنجا 

شروع شده بود، بازتر شد.
بنابراین ایران توانست با اجرای سیاست های مناسب و 
به موقع بار دیگر فرمان بازار دبی را به دست گیرد. این دلایل 
خیلی پیش از آنکه مذاکرات جدید رقم بخورد، وجود داشت 
و در حقیقت نوسانات نزولی قیمت ارز و ثبات طولانی مدت 
آن ارتباطی با مذاکرات و مســائل سیاســی ندارد. تعجیل 
برخی جریان های فکری در نسبت دادن مجدد ثبات و بهبود 
وضعیت اقتصادی به مذاکره قطعاً به نفع منافع ملی نیست 
و تکرار همان اشتباهی است که در دوره برجام، انجام شد. 

در آن زمــان این گروه نه تنها در مذاکره تعجیل ایجاد 
کرده بودند بلکه با جریان سازی های غلط مذاکره را نیاز ملی 

تلقی کردند. خطی که این روزها برخی از این گروه ها دنبال 
می کنند تکرار همان خط است درحالی که تا زمانی که هسته 
سخت خواسته های ایران از طرف مقابل پذیرش نشود نباید 
در ایران به آن به صورت اساسی و نیاز جدی پرداخته شود.

در همیــن زمینه، کامران ســلطانی زاده، رئیس کانون 
صرافان درباره وضعیت بازار ارز و چرایی کاهش قیمت دلار 
در روز جاری اظهار داشــت: وضعیت بــازار ارز در ماه های 
اخیر با مدیریت بانک مرکزی و همکاری صرافی ها مطلوب 
بوده و منجر به خروج تقاضای کاذب از این بازار شده است.
وی بــا بیان اینکه ســفته بــازی در بــازار ارز بعد از 
سیاســت های بانــک مرکزی در حــوزه جابجایــی ریال 
و محدودیــت تراکنش هــای کارتی، دیگر وجــود ندارد، 
گفــت: سیاســت های اخیر بانک مرکــزی منجر به خروج 
مصرف کننده های غیر ضرور از بازار ارز شد؛ هم اکنون فقط 

مصرف کننده واقعی در بازار است.
رئیس کانون صرافان ضمن تأکید براینکه بانک مرکزی 
هیچ دخالتــی در قیمت گذاری ارز ندارد، ادامه داد: قیمت 
انواع ارز در بازار براســاس عرضه و تقاضا تعیین می شود و 
دیگر مانند سابق نیست که بانک مرکزی برای کنترل بازار، 

ارز وارد بازار کند.

سرویس اقتصادی-
اظهارات مردم و مسئولان نشان می دهد علی رغم 
عقب نشــینی وزارت نفت از اقدام خسارت بار حذف 
کارت سوخت، روند اجرایی بازگشت کارت سوخت 

نیز مردم را سرگردان نموده است. 
دولــت یازدهم پس از آنکه روی کار آمد، بســیاری از 
طرح های دولت قبل از خود را کنار گذاشت. کارت سوخت 
از جمله طرح های دولت دهم بود که توسط وزارت نفت دولت 
روحانی طرح بیهوده ای قلمداد شد، اما حالا این طرح دوباره 

قرار است به اجرا در بیاید!
بیــژن زنگنه معتقد بود که کارت ســوخت تاثیری در 
کنترل مصرف سوخت ندارد، به این ترتیب طرح مذکور که 
با میلیاردها تومان هزینه از جیب مردم در ســال ۸۶ اجرا 

شده بود، در سال ۹4 عما کنار گذاشته شد.
کارشناســان بسیاری نســبت به این اقدام خسارت بار 
موضع گرفتند. اصغر ابراهیمی اصل، معاون سابق وزیر نفت 
در گفت وگو با نود اقتصادی گفت »حذف چهار ساله کارت 
سوخت و افزایش مصرف، موجب واردات روزانه حداقل ۸/۸ 
میلیون لیتر بنزین شــده اســت«. عضو کمیسیون قضایی 
مجلس هم در گفت وگو با فارس اظهار کرد: »در بحث حذف 
کارت ســوخت چقدر مصرف بی رویه داشتیم و پیش بینی 

می شود در روز ۲۰۰ میلیارد تومان بابت قاچاق سوخت ضرر 
 ببینیم؛ حذف کارت سوخت عاملی شد تا هم مصرف سوخت 

بی رویه بالا برود و هم قاچاق آن زیاد شود«.
به هرحال دولت در برابر انتقادات و بدون هیچ عذرخواهی 
رسمی، ناچار شد از موضع لجبازی و اصرار بر تصمیم غلط 
گذشته عقب نشینی کند و احیای کارت سوخت را کلید بزند. 
با این حال مشــکات متعددی در این زمینه دامن مردم را 
گرفته اســت. یکی از این مشکات، مربوط به کسانی است 
که در گذشته کارت سوخت خود را گم کرده اند و کارت آنها 
مورد سوءاستفاده قرار گرفته است. یکی از مخاطبان روزنامه 
طی نامه ای با پیوست مستندات، به کیهان گفت: »در سال 
۹۶ کارت سوخت خود را به مدت یک روز در جایگاهی در 
شــرق تهران جا گذاشتم و امسال پس از آنکه دولت اعام 
کرد کارت های سوخت دوباره فعال می شوند، به پلیس+۱۰ 
مراجعه نمودم که گفتند کارت شــما با شکایت دادسرای 
زاهدان در لیســت سیاه می باشد. وی ادامه داد: » چند روز 
قبل )مرداد ۹۸( به شــرکت نفت مراجعه نمودم و آنجا به 
من گفتند که خیلی از کارتهای ســوخت که جامانده یا گم 
شــده و یا تراشه آن توسط جایگاه دار تعویض گردیده را به 
زاهدان فرستاده اند و با آن قاچاق شده است«. این هموطن 
افزود: »به این ترتیب اینجانب طبق ســه مورد آخر سوخت 

قاچاق شده، 4۶۰ هزار تومان جریمه شده ام.«
وی اظهار کرد: »متأســفانه با توجه به صفهای طولانی 
در شرکت نفت متوجه شــدم که تعداد زیادی از مردم که 
ســاکن تهران هستند به این مشکل دچار شده اند. حتی با 
چشمان خودم دیدم که پیرمردی به دلیل جا گذاشتن کارت 

سوختش، چهار میلیون تومان جریمه شده بود.«
این فرد ادامه داد: »از کارمند وزارت نفت پرســیدم که 
شما مسئول بوده اید و باید اطاع رسانی می کرید تا این همه 
آدم بی گناه جریمه نشوند، او هم جواب داد که فعا این راهکار 
ما است و تا جریمه را پرداخت نکنی کارت سوخت به شما 

تعلق نمی گیرد، اگر اعتراضی داری برو زاهدان«!
همانطور که از ســخنان مردم برمی آیــد، وزارت نفت 
که درباره خســارت هنگفت حذف کارت ســوخت از مردم 
عذرخواهی نکرده، حداقل با برنامه و دقت عمل بیشــتری 
فرایند بازگشــت کارت ســوخت را اجرا کنــد تا کمترین 
مشکل برای مردم بوجود آید و در برابر مشکات پیش آمده 

مسئولانه تر برخورد نماید.
یک میلیون و ۶00 هزار نفر
هنوز کارت سوخت ندارند

از ســوی دیگر، اظهارات مســئولان وزارت نفت نشان 
می دهد علیرغم اجرای مقدماتی طرح سوختگیری با کارت 

ســوخت، حدود یک میلیون و ۶۰۰ هزار نفر از کسانی که 
تا کنون برای کارت ســوخت المثنی ثبت نام کرده اند هنوز 

کارت خود را دریافت نکرده اند.
ســخنگوی شــرکت ملی پخش فرآورده هــای نفتی 
ایــران دیروز در گفت وگــو با خبرگزاری تســنیم، با بیان 
اینکه »حدود ســه میلیون و ۵۰۰ هزار نفر متقاضی صدور 
کارت ســوخت المثنی تاکنون ثبت نام کــرده اند«، گفت: 
از ایــن تعداد، تا امــروز حدود یک میلیــون و ۹۰۰ هزار 
 کارت ســوخت المثنی صادر شده اســت و صدور بقیه نیز 

در دست اقدام است.
فاطمه کاهی افزود: در حال حاضر بیش از یک میلیون 
کارت ســوختی که صادر شده و هم مربوط به خودروهای 
نوشــماره و هــم مربوط به صدور کارت المثنی اســت، در 

باجه های پست معطل حضور مردم است.
وی خبر داد: متقاضیان کارت ســوخت المثنی حتما 
به سایت epolice.ir مراجعه کنند و از وضعیت صدور کارت 

سوخت خود مطلع شوند.
این مســئول افــزود: اینکه بــاز هم کارت ســوخت 
جایگاه داران با محدودیت بیشــتر مواجه می شود و یا حتی 
شــاهد حذف کارت جایگاه دار خواهیم بود یا خیر، هنوز در 

این باره تصمیم گیری نشده است.

بررسی ها نشان می دهد

سرگردانی مردم در پی اجرای ناقص طرح کارت سوخت

پس از عزل یکه زارع مدیرعامل سابق ایران خودرو، فرشاد مقیمی 
معاون امور صنایع وزیر صنعت به عنوان مدیرعامل جدید ایران خودرو 

منصوب شد.
به گزارش فارس، پس از استنکاف عباس علی آبادی مدیرعامل مپنا از پذیرش 
مدیریت ایران خودرو، چهار گزینه برای تصدی مدیریت این خودروســاز نهایی 
شده بودند که از میان آنها فرشاد مقیمی معاون امور صنایع وزیر صنعت به این 
سمت انتخاب شد. به جز مقیمی، ناقدی قائم مقام سابق اجرایی ایران خودرو، عادل 
پیرمحمدی معاون تحقیقات و مهندســی ایران خودرو و علی شیخ زاده قائم مقام 
مدیرعامل سایپا در امور تولید نیز از دیگر گزینه های تصدی مدیریت این شرکت 
محسوب می شدند. به تازگی هاشم یکه زارع مدیرعامل سابق ایران خودرو و دو نفر 
از مدیران ارشد این شرکت بازداشت شده اند. پیش از آن علی ربیعی سخنگوی 
دولت در یک نشست خبری با اعام برکناری یکه زارع گفته بود عباس علی آبادی 
مدیرعامل مپنا جایگزین یکه زارع در ایران خودرو می شــود. با این وجود ظاهرا 
با استنکاف علی آبادی از پذیرش این مسئولیت، گزینه های دیگری برای تصدی 
این مســئولیت مطرح شدند که از میان آنها فرشاد مقیمی به عنوان مدیرعامل 
ایران خودرو برگزیده شد. فرشاد مقیمی پیش از انتصاب به سمت معاون وزیر صمت 
در امور صنایع،  سوابقی چون معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی سازمان صنایع 
کوچک و شهرک های صنعتی ایران، مدیر برنامه ریزی راهبردی و بودجه سازمان 
گســترش و نوسازی صنایع ایران، معاون سازماندهی و امور پشتیبانی دبیرخانه 
کمیته پیشبرد بهره وری وزارت راه و ترابری و دبیر ستاد اقتصاد مقاومتی سازمان 

صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران را در کارنامه داشته است.
مدیرعامل جدید ایران خودرو با شــرایط سختی برای ساماندهی این گروه 
خودروسازی و حل مشکاتی مانند کمبود سرمایه در گردش، بدهی بانکی، زیان 
انباشــته، تعهدات معوق و خودروهای انباشــته شده کف کارخانه ناشی از نقص 

قطعات روبرو است.

 معاون وزیر صمت 
مدیرعامل ایران خودرو شد

یــک عضــو کمیســیون برنامــه و بودجه 
مجلس جزئیات تخلف خودرویی دو نماینده مجلس 

را تشریح کرد.
به گزارش تسنیم، حسینعلی حاجی دلیگانی با حضور 
در برنامه جهان آرا درخصوص چرایی دستگیری دو نماینده 
مجلس در رابطه با فساد در صنعت خودرو، اظهارداشت: از 
وقتی آقای رئیسی به قوه قضائیه آمده است اولویت کاری 
خود را رسیدگی به مسائلی که در کشور جنبه مجرمانه 
دارد قرار داده تا بدون جهت گیری های سیاســی و لحاظ 

سفارشات آنها را به سرانجام رساند. 
 وی افزود: حوزه صنعت خودرو و مسایلی که در این 

چند ســال در این حوزه به وجود آمده برای کشور بسیار 
مهم اســت و باید به آن رسیدگی شود. این مورد اخیری 
که من اطــاع دارم گویا یک مجموعه ای ۶ هزار خودرو 
خریداری می کند که ۵ هزار آن را تحویل می گیرد و هزار 
دستگاه آن برای تحویل به مشکاتی برخورد می کند که 
بــرای حل آن به یکی از نمایندگان مراجعه می کنند. آن 
نماینده هم این افراد را به دو تن از نمایندگان کمیسیون 
صنایــع معرفی می کند که مراودات از همان جا شــروع 

می شود.
این عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس 
با اعام اینکه مدیرعامل وقت سایپا می گوید به من فشار 

آوردند و مجبور شدم آن هزار دستگاه را به صورت خاصی 
توزیــع کنم یا در اختیار افرادی که پیگیر بودند بگذارم، 
گفت: بحث هایی هم در مورد خرید سکه و طای آب شده 
توسط این دو نماینده مطرح است که باید در محکمه مطرح 
و مشخص شود. لذا فرقی نمی کند که من نماینده مجلس 
هستم یا چه مسئولیتی دارم، اگر خافی مرتکب شدم باید 
به آن رسیدگی شود منتها عدالت باید رعایت شود   و  افراط 

و  تفریط در این رابطه صورت نگیرد.
وی اضافــه کــرد: با رونــدی که قــوه قضائیه آغاز 
کرده امیدواریــم اعتماد مردم بــه همه قوا بخصوص قوه 
قضائیه که یک سرمایه اجتماعی بزرگ است تقویت شود. 

موضوعی که درباره حضور این دونفر در مجلس اتفاق افتاد 
این بود که در مورد آنها تشدید قرار صورت گرفته و معنی 
آن این اســت که می بایست وثیقه بالاتری ارائه دهند که 
اول نتوانستند ولی بعد با ارائه وثیقه در جلسه مجلس هم 
حضور پیدا کردند. حاجی دلیگانی به مشکل اساسی در 
ساختار و نوع مدیریت دو شرکت خودرو سازی کشور اشاره 
کرد و افزود: اگر این دو شــرکت ها دولتی بودند باید در 
یک چارچوب حرکتی می کردند و دستگاه های نظارتی از 
دیدگاه قوانین دولتی بر آنها نظارت می کردند. البته اینها 
از یارانه های ارزان قیمت استفاده و هرکجا به نفعشان باشد 

از نام دولت هم استفاده می کنند.

یک عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس تشریح کرد

جزئیات تخلف خودرویی ۲ نماینده مجلس

یک شرکت انگلیسی مدعی شد

 اقدام عجیب دولت ایران در خرید هواپیمای دست دوم با قیمت بسیار بالا 

کارشناس امور مالیاتی:

نصب کارتخوان اجاره ای جرم است!


